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Benoeming burgemeester Liesbeth Spies 
Sinds maandag 15 december is Liesbeth Spies de eerste kroonbenoemde burgemeester van onze 
nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn. Zij is onder grote belangstelling geïnstalleerd door de 
commissaris van de Koning, Jaap Smit. Hij gaf Liesbeth vier opdrachten mee: Alphen als trekker van 
het Groene Hart op de kaart zetten; alle acht kernen moeten zich thuis voelen in de nieuwe gemeente; 
de nieuwe sociale taken vanuit het Rijk moeten op een goede manier ingevuld worden en er moet een 
prettige bestuurscultuur komen. Tjerk Bruinsma overhandigde haar de nieuwe ambtsketen met 
schakels van de wapens van de acht kernen van de gemeente.  
Als voorzitter van de vertrouwenscommissie heeft onze fractievoorzitter Marjon Verkleij ook Liesbeth 
mogen toespreken. Zij benoemde hoe bijzonder het was dat Liesbeth, geboren, opgegroeid èn 
woonachtig in Alphen aan den Rijn nu burgemeester in dezelfde plaats is geworden. Liesbeth bezit 
uitstekende bestuurskwaliteiten, heeft een groot netwerk en heeft ruime ervaring in het openbaar 
bestuur opgedaan in haar vorige functies. Hoe bijzonder ook: Liesbeth is één van de slechts vier 
burgemeesters in Nederland die ooit minister is geweest. De raad heeft er alle vertrouwen in dat zij 
ook een goede voorzitter van de raad zal worden. Liesbeth zelf sprak ons toe dat we met wat meer 
trots de kwaliteiten van onze gemeente moeten benoemen. Met alle bestuurders, ambtenaren en 
inwoners wil ze samenwerken om Alphen steeds positiever op de kaart te zetten. Natuurlijk zijn we er 



trots op dat Liesbeth van CDA-huize is. Als burgemeester zal zij echter geen kleur bekennen, zij staat 
boven de partijen en is er voor alle inwoners! We wensen haar veel succes en werkplezier toe als 
burgemeester van Alphen aan den Rijn. 
 
 

Afscheid burgemeester Tjerk Bruinsma 
Met de komst van de kroonbenoemde burgemeester zit de taak van waarnemer Tjerk Bruinsma er op. 
In de novembervergadering had de raad al afscheid van hem genomen, maar op 15 november was 
het officiële afscheid van Tjerk. We hebben respect hoe Tjerk de zaak heeft waargenomen, want 
Alphen is niet de meest gemakkelijke plaats. Hij heeft zich veel in de gemeente laten zien, stond 
bekend als de fietsende burgemeester en was altijd opgeruimd en vrolijk. Zelf gaf hij toe dat hij een 
beetje verliefd op Alphen a/d Rijn was geworden! Tjerk heeft alweer een nieuwe plek toegewezen 
gekregen als waarnemer in de fusiegemeente Krimpenerwaard. We wensen hem als CDA fractie een 
mooie tijd toe. 
 
 

Onderzoek overlast coffeeshops 
In opdracht van de gemeente is een onderzoek uitgevoerd naar overlast in de Hoofdstraat en de 
mogelijke oorzaken hiervan. Waarbij de vraag is gesteld of de eventuele overlast (in)direct veroorzaakt 
wordt door de twee coffeeshops in deze straat. Uit het onderzoek is gebleken dat er met name sprake 
is van verkeersoverlast, onder andere door te snel rijden en onveilig parkeergedrag. In het 
onderzoeksrapport worden maatregelen tegen de overlast geadviseerd, met name door extra toezicht 
en daadwerkelijke handhaving. 
De burgemeester heeft in het raadsvoorstel het voorstel van de rondetafelgesprekken overgenomen; 
in de eerste zes maanden van 2015 zal er extra controle zijn door bijzonder opsporingsambtenaren 
(BOA’s) van gemeente Alphen aan den Rijn en de politie. Hierna volgt een evaluaties. Voor de CDA 
fractie is het belangrijk dat deze maatregelen bijdrage aan een prettige een veiligere woon- en 
ondernemersklimaat. Wij sluiten een verplaatsing van één of beide coffeeshops nog niet uit. 
 
Voor meer informatie: Mark Vermeulen, raadslid CDA, mvermeulen@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Stemverklaring subsidieverordening Monumentenzorg  
Ook de subsidieverordening Monumentenzorg moet als gevolg van de gemeentelijke herindeling per 1 
januari 2014 worden geharmoniseerd. Met de vorming van het nieuwe monumentenbeleid is wel 
gestart, maar de afronding duurt nog zeker een half jaar. Ter voorkoming van aanspraken op subsidie 
waarvoor de dekking ontbreekt, is het nodig het subsidieplafond voor de uitvoering van de 
Subsidieverordening monumenten 2005 vast te stellen op nul euro. De CDA fractie is akkoord gegaan 
met deze verordening, maar wij hebben het college nadrukkelijk meegegeven dat er voor ons rijke 
bezit aan monumentale panden in onze nieuwe gemeente beleid èn geld nodig is. In het kader van 
ons basisbeginsel rentmeesterschap voelen wij ons verantwoordelijk om deze monumenten voor de 
toekomst te bewaren en hebben de wethouder daarom opgeroepen om vanaf 2016 naast beleid ook 
een bijbehorend budget te reserveren ter ondersteuning van restauraties en onderhoud aan 
gemeentelijke monumenten. 
 
Voor meer informatie: Helma van der Louw, raadslid CDA, HvanderLouw-
Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Belastingverordening 2015 
Naar aanleiding van de fusie zijn de belastingverordeningen nu geharmoniseerd. In de Raad van 18 
december 2014 zijn de verordeningen vastgesteld. In de vorige fractieflits hebben we u al 
geïnformeerd over de begrafenisrechten. Drie andere opvallende harmonisaties zijn: de harmonisatie 
van de rioolheffingen: in de voormalige gemeente Alphen aan den Rijn werd de rioolheffing geheven 
bij de eigenaar, in Boskoop en Rijnwoude bij de gebruiker. De rioolheffing wordt met ingang van 2015 
nu voor gehele gemeente bij de gebruiker geheven; de verordening roerende woon-en 
bedrijfsruimtebelastingen, voorheen alleen geldig in oud Boskoop, is uitgebreid tot de gehele nieuwe 
gemeente; de harmonisatie voor precariobelastingen: deze had tot nu toe alleen betrekking op het 
grondgebied Rijnwoude en wordt ook uitgebreid tot de gehele nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn. 
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De woonlasten voor een eigenaar/gebruiker van een woning, bestaan uit de afvalstoffenheffing, 
onroerendezaakbelastingen en rioolheffing. Uitgangspunt voor 2015 is, dat de woonlasten voor een 
gezin (eigenaar/gebruiker) niet stijgen. In de gehele gemeente dalen deze lasten voor gezinnen met 
een eigen woning gemiddeld circa 2% (standaardberekeningen van de gemeente). Door de 
verschuiving van de belastingplicht rioolheffing van de eigenaar naar de gebruiker in de voormalige 
gemeente Alphen aan den Rijn is er voor deze huurders geen sprake zijn van een lastendaling. Met 
de meerderheid van verhuurders (waaronder Wonen Centraal)) is afgesproken dat dit gecompenseerd 
wordt door middel van een huurverlaging of anderszins. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, raadslid CDA, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Treinstation Hazerswoude-Koudekerk 
In de eerder uitgevoerde planstudie RijnGouwelijn is er voor een nieuwe halte een voorkeurslocatie 
aangegeven door de voormalige gemeente Rijnwoude, en wel direct ten westen van de Gemeneweg. 
Deze locatie is verbonden met de nog te ontwikkelen woningbouwlocatie Westvaartpark. Door 
veranderde plannen van de RijnGouwelijn wordt er in de toekomst met langere treinstellen gereden en 
kan de halte niet ten westen van de Gemeneweg worden aangelegd. De plannen zijn nu om de halte 
ten oosten van de Gemeneweg en op de Gemeneweg aan te leggen. De bestaande weg moet dan 
worden omgelegd. De oorspronkelijk geplande fietstunnel kan er ook niet komen. Daarom is er in een 
rondetafelgesprek door wethouder Hoekstra met de raads- en commissieleden gesproken over 
alternatieven voor de tunnel: een gelijkvloerse kruising voor de fietsers of een “fly-over”. Wij hebben 
vanuit het CDA aangegeven dat de oplossing in ieder geval veilig en begaanbaar moet zijn voor alle 
leeftijdsgroepen (dus bijvoorbeeld ook voor de scootmobiel). Ook moet de oplossing passen bij de 
bestaande bebouwing aan Rijndijk en bij de nieuwbouwplannen voor het Westvaartpark. Aan de ronde 
tafel tekende zich een meerderheid af voor de gelijkvloerse kruising. Wethouder Hoekstra gaat op 
basis daarvan in overleg met ProRail. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, raadslid CDA, jensing@alphenaandenrijn.nl 

 
 

Motie van de VVD over harmonisatie winkelsluitingstijden 
Deze motie verraste ons: met een aantal fracties - waaronder ook het CDA - zijn we een enquête aan 
het voorbereiden om een peiling te doen bij winkeliers en inwoners over de winkelsluitingstijden, met 
name de koopzondagen, in de nieuwe gemeente. Deze enquête start binnenkort. Met wethouder van 
As is daarom afgesproken dat het voorstel tot harmonisatie in het voorjaar op de raadsagenda komt. 
De VVD stelt in de motie dat zij het niet eerlijk vinden dat er in de gemeente verschillende 
verordeningen van kracht zijn en vindt dat de Boskoopse ondernemers worden gedupeerd. In 
Boskoop waren er 4 koopzondagen, Alphen aan den Rijn kende er 12 en Rijnwoude 18. De VVD pleit 
er voor het meest liberale model; het Rijnwoudse, over te nemen. Als CDA fractie vonden we dit 
uitermate vreemd, door zo’n tussenoplossing weten de inwoners niet waar ze aan toe zijn, wie zegt 
dat deze verordening wordt overgenomen? En bovendien naar de andere fracties is dit niet zo’n 
chique move. Gelukkig gaf de wethouder aan dat de motie niet nodig is en het voor de Boskoopse 
ondernemers niet uitmaakt: ze kunnen komend kwartaal één zondag in de maand open zijn, zonder 
de regels te overtreden en in april kan de gemeenteraad het nieuwe beleid vaststellen. Wij hopen voor 
die tijd de uitslag van de enquête binnen te hebben. Afgelopen periode hebben we met ‘CDA op de 
koffie’ ook al bezoekers van de winkelcentra gepeild. Opvallend is meeste mensen tevreden zijn met 
het huidige Alphens systeem, er zijn uiteraard ook mensen die helemaal niet op zondag willen 
winkelen, vanwege geloofsovertuiging en de belangen van de kleine winkeliers. Ook zijn er mensen 
die juist vinden dat de winkels op elk moment open moeten zijn en zij zelf kunnen kiezen wanneer ze 
gaan winkelen. Als fractie hebben we nog geen standpunt ingenomen. Graag horen we ook van onze 
achterban wat zij vinden over koopzondagen, mail ons gerust hierover! 
 
Voor meer informatie: Marjon Verkleij, raadslid CDA, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Motie: vuurwerk tijdens de jaarwisseling 
De CDA fractie heeft samen met GroenLinks en de SP de vuurwerkmotie ingediend. Wij constateren 
dat het vuurwerk tegenwoordig te vroeg, te zwaar en te hard is. Wij genieten ook van de traditie om op 
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middernacht het nieuwe jaar in te luiden. Maar wij horen ook andere geluiden; zo kregen wij een 
mailtje van een verontruste inwoner die met angst en beven zit vanaf het moment van verkoop van 
vuurwerk: ‘Als bewoner in een wijk met flats klinkt het vuurwerk als bommen door het resoneren van 
het geluid tussen de gebouwen’. Is dat de bedoeling van vuurwerk? 
We weten dat honden van slag raken, ouderen op oudejaarsdag hun huis niet uit durven en dat 
mensen zich storen aan voortijdig, zwaar en vaak illegaal vuurwerk. Handhaving door politie en BOA’s 
is lastig en tijdrovend. Bovenal is het afschuwelijk dat als gevolg van het afsteken van vuurwerk door 
particulieren er zelfs dodelijke slachtoffers vallen en de ernst van andere verwondingen steeds 
zwaarder wordt. 
Nu gaan we als gemeente niet over vuurwerk, daar is een landelijk beleid voor opgesteld om juist 
overlast voor mens en dier te beperken en het bieden van gelegenheid om van vuurwerk te genieten. 
De richtlijn richt zich op controle van de verkoop in vuurwerkwinkels - verkoopvergunning die aan de 
wettelijke regels moet voldoen - en alleen op 29-30-31 december. Dit jaar is de afsteektijd beperkt tot 
tussen 18.00 en 02.00 uur, waarnaast de gemeenten ook de vrijheid hebben om vuurwerkvrije zones 
te hanteren. We hebben als CDA fractie met name gevraagd om een veilig en controleerbaar 
gemeentelijk vuurwerkbeleid - uitgaand van het landelijk beleid – en rekening houdend met de diverse 
belangen.  
Er waren fracties die vonden dat we deze traditie niet van onze inwoners moeten afpakken en dat het 
eigen verantwoordelijkheid is. De motie hoefde niet in stemming te worden gebracht, omdat de 
burgemeester de motie overnam en voor de zomer met een voorstel komt. 
 
Voor meer informatie: Marjon Verkleij, raadslid CDA, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Commissie komt in het nieuwe jaar met advies Gemeentehuis 
Boskoop 
De afgelopen maanden is er druk overleg geweest met diverse partijen in verband met de bestemming 
voor het gemeentehuis Boskoop. Nadat in de afgelopen zomer de overeenkomsten zijn verbroken is 
een commissie belanghebbenden en geïnteresseerden aan de slag gegaan om partijen te benaderen 
en hun wensen te inventariseren. Op dit moment worden de laatste afspraken afgerond en zal een 
advies worden opgesteld. Dit advies wordt begin 2015 aan de Gemeenteraad en verantwoordelijke 
wethouder van As overhandigd. CDA vindt het wel belangrijk dat het gemeentehuis ook een 
maatschappelijke functie behoud. Dit houdt in dat de raadszaal de functie moet behouden voor 
huwelijk en ook aubades, 4/5 mei herdenkingen etc. op het raadhuisplein mogelijk moeten zijn. 
 
Voor meer informatie: Helma van der Louw, raadslid CDA, HvanderLouw-
Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Bijeenkomst over uitvoering zorgtaken 
Op 8 januari 2015 houdt de fractie van CDA Alphen aan den Rijn voor alle belangstellenden een 
bijeenkomst over de uitvoering van de zorgtaken. De uitvoering van deze zorgtaken berust vanaf 1 
januari 2015 bij de gemeenten. In de afgelopen 1,5 jaar is hard gewerkt om de overdracht van deze 
taken van Rijk en Provincie naar de gemeente goed te organiseren. Omdat veel inwoners hiermee te 
maken krijgen, vindt het CDA het belangrijk hierover met inwoners in gesprek te komen. 
Sprekers op deze vond zijn o.a. Mona Keijzer, lid Tweede Kamer voor het CDA en Han de Jager, CDA 
wethouder zorg en welzijn. 
Deze bijeenkomst vindt plaats in Restaurant De Vrienden, Uranusstraat 500, 2402 CG Alphen aan 
den Rijn. 
De bijeenkomst begint om 19.00 uur. De zaal is open vanaf 18.45 uur. 
 
 

Kerst- en Nieuwjaarsgroet 
En dan is het eerste jaar van onze nieuwe fusiegemeente bijna voorbij. Een jaar waarin we voor het 
eerst als gemeenteraad van een 100.00 + gemeente moesten opereren. Een jaar waarin we gestart 
zijn met een nieuwe CDA fractie die is samengesteld uit 7 raadsleden en 2 commissieleden uit Alphen 
aan den Rijn, Boskoop en Rijnwoude. Een jaar waarin het resultaat van de onderhandelingen die we 
mochten leiden in het coalitieakkoord ‘Daadkracht Dichtbij’ is vastgesteld. 
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Samen met waarnemend burgemeester Tjerk Bruinsma is het college bestaand uit CDA, CU, D66, 
Nieuw Elan en VVD – met twee CDA wethouders Kees van Velzen en Han de Jager - voortvarend aan 
de slag gegaan. 
Als fractie zoeken we de mensen op! We hebben dit jaar regelmatig met maatschappelijk organisaties 
gesproken en ook met ons ‘CDA op de koffie’ diverse winkelcentra bezocht en u naar uw mening en 
zorgen gevraagd.  
We kijken terug op een roerig jaar, waarin we moesten wennen aan de verschillende 
vergaderculturen, aan een nieuwe vergaderschema en aan de nieuwe griffier. Helaas waren niet alle 
fracties tevreden over het functioneren van de griffier en de griffie. In de afgelopen maanden is een 
onderzoek geweest naar de werking van de griffier en de griffie. Tijdens de laatste raadsvergadering is 
waarnemend griffier Bert Schouten geïnstalleerd. Hij gaat komend half jaar kijken hoe we in Alphen 
aan den Rijn tot een beter werkende griffie kunnen komen, wat voor griffier daar bij past en wat voor 
werkgeverscommissie daarbij nodig is. Afgelopen maand hebben we er ook een nieuwe fractie bij 
gekregen: Groene Hart Democraat met fractievoorzitter Pauline Heijkoop, voormalig D66 fractielid. En 
vlak voor het eind van het jaar hebben we een nieuwe kroonbenoemde burgemeester gekregen: 
Liesbeth Spies. We hopen dat de rust nu wederkeert en we ook naar onze inwoners toe kunnen laten 
zien dat we heel hard aan de inhoud werken. 
Niet alleen in het Alphense is veel gebeurd, ook in de wereld kennen we grote aanslagen - denk maar 
aan het verdwenen vliegtuig MH370 en het ongeluk met de MH17 - natuurrampen en oorlogen: de 
vrede wereldwijd lijkt verder weg dan ooit. 
Misschien juist daarom dat we Kerstmis vieren: de geboorte van Christus is het feest van Licht, in een 
zo vaak donkere wereld brengt hij Licht en de belofte op een betere wereld. Laten we daar in deze 
dagen bij stil staan. Het is ook de tijd dat we bij elkaar komen; gezelligheid, harmonie en 
geborgenheid. Een kerstgedachte is ook aandacht schenken aan degenen die het minder hebben 
getroffen dan wij, dichtbij of wereldwijd. 
 
De CDA fractie wenst u allen een Gezegend Kerstfeest toe en een heel gezellige, veilige 
jaarwisseling. We wensen dat het privé en zakelijk een heel mooi, gelukkig en gezond 2015 mag 
worden! Graag zien en spreken we u ook in het nieuwe jaar over alles wat ons bezighoudt hier in onze 
mooie nieuwe gemeente Alphen aan den Rijn. 
 
 

Vergadercyclus januari 2015 
 Maandag 5 januari is er nieuwjaarsreceptie van de gemeente om 19.30 uur 

 Donderdag 8 januari organiseert de CDA fractie een avond over zorg om 19.00 uur, locatie 
restaurant De Vrienden  

 Donderdag 8 januari is er RTG beeldvormend om 20.00 uur 

 Maandag 12 januari vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 15 januari is er RTG opiniërend om 20.00 uur 

 Zaterdag 17 januari is er CDA op de koffie in het centrum van Boskoop 

 Maandag 26 januari vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 29 januari is er Raadsvergadering om 20.00 uur 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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